



亞洲足協五人足球教練證書課程級別一[26] AFC Futsal Coaching Certificate Course Level 1 [26]

《 評 選 範 疇 》

以下為「亞洲足協五人足球教練證書課程級別一」審核參加者入選資格的評選準則：

評選方法	第一優先：<u>香港男子/女子五人足球代表隊球員</u> 第二優先：<u>持有較高之註冊教練級別</u> 以亞洲足協職業別教練為最高，草根足球領袖/草根足球策劃員為最低。 若持有同等級別，則以先到先得之形式取錄。
報名方法	本會將收集於報名日期內提交之申請，並根據<評選範疇>審核申請，詳情請參閱<報名須知>。

備註：

- 為積極推動女子五人足球發展，本課程將有 2 個名額預留給女子教練。若報名之女子教練少於 2 人，剩餘名額將給予其他人士。
- 為積極推動校園五人足球發展，本課程將有 5 個名額預留給學校推薦之教職員(需持有相關機構發出及蓋印之推薦信)，若報名之學校教職員少於 5 人，剩餘名額將給予其他人士。

《 Selection Criteria 》

Below are the selection criteria for enrolment into “AFC Futsal Coaching Certificate Course Level 1”.
Details are as follows:

Selection Criteria	<u>First Priority:</u> Hong Kong Futsal Representative team players (Men’s/Women’s) <u>Second Priority:</u> Level of Coaching Qualification Registered AFC Pro License is the highest coaching qualification. Grassroots Football Leader/Planner is the lowest coaching qualification. If applicants hold the same level of coaching license, enrolment sequence is on a first come first serve basis.
Application	HKFA will select applicants according to the “Selection Criteria” for the entire enrolment within the enrolment period. Please refer to the “General Information” for more details.

Remarks:

- In order to promote women’s futsal development, 2 quotas will be reserved for women coaches. After enrolment of women applicants, remainder quotas will be given to other applicants.
- In order to promote schools’ futsal development, 5 quotas will be reserved for the school’s staff (Recommendation letter with official chop issued by the related organization is required). After the enrolment of the school’s staff, remainder quotas will be given to other applicants.